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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Palkovics László, technológiai és ipari miniszter

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Járhat-e 2523 kWh/év mennyiséget meghaladó 
hatósági áras elektromos energia a nagyobb társasházaknak?" 

Tisztelt Miniszter úr!

A  társasházak  számára  ma  2523  kWh/év  hatósági  áras  energiamennyiség  vehető  igénybe,
bármekkora társasházról legyen is szó.

A 2523  kWh/évig  terjedő  kedvezményes  áramfogyasztási  lehetőség  szűknek  bizonyulhat  azon
társasházak számára, amelyek lifttel is rendelkeznek, különösen akkor, ha több lépcsőház, lift is
található az épületben. E társasházak így nagymértékű közös költség emelésre kényszerülnek.

Kérem, hogy válaszoljon kérdésemre.

Tervezi  a  kormány  módosítani  a  vonatkozó  szabályozást  annak  érdekében,  hogy  a  nagyobb
társasházak áramfogyasztása is beleférjen a rezsicsökkentett keretbe?


